

# 上海专利商标事务所有限公司

## SHANGHAI PATENT & TRADEMARK LAW OFFICE, LLC

上海市桂平路 435 号 郵政编码: 200233 电话: 86-21-64853500 传真: 86-21-64828651/2 电子信箱: info@sptl.com.cn 因特网址: www.sptl.com.cn

200070

上海市天目西路511号锦程大厦2105室 上海阿艾依智控系统有限公司 冯秋轶

> 关于:转送国际局的PCT/IB/308表事宜 申请人: ITE (China) LIMITED 发明名称:嵌入式计算机视觉自动扶梯人流监察警报装置 国际申请号: PCT/CN2009/072310

冯秋轶:

您委托本公司代理的上述PCT申请,我们收到国际局发来的《FIRST NOTICE INFORMING THE APPLICANT OF THE COMMUNICATION OF THE INTERNATIONAL APPLICATION(TO DESIGNATED OFFICES WHICH DO NOT APPLY THE 30 MONTH TIMELIMIT UNDER ARTICLE 22(1))》PCT/IB/308表(首次通知)。该通知表示国际局会按照PCT条约的相关规定将您的PCT申请所有文件传送到指定局。现将上述通知转给您,请您查收。

我们还请您进一步考虑,您下一步是否要请求国际局进行初步审查,请求初步审查的期限是自申请日(要求优先权的,自优先权日)起算的22个月以内。按照PCT各国最新规定,不论是否请求国际初步审查,您的国际申请都可以在自优先权日(无优先权的,自国际申请日)起算的30个月内进入绝大多数国家或地区(包括美国、欧洲、日本等)的国家阶段。

卢森堡(LU)、坦桑尼亚(TZ)、乌干达(UG)三国不适用上述规定。该三国请求初步审查的期限仍为自申请日(要求优先权的,自优先权日)起算的19个月以内,请求初步审查后,您的国际申请可以在自申请日(或优先权日)起算的30个月内进入国家阶段,若未请求初步审查的,必须在自申请日(或优先权日)起算的20个月内进入国家阶段。

若您需要请求初步审查的,请您在上述规定的期限内书面通知本公司的代理人。

<u>我们提请您注意</u>:如果您的联系人、联系地址或电话发生变动,请及时通知本公司。如果您没有及时通知本公司,将收不到本公司转给您的专利局文件和本公司的各种通知,由此可能会耽误本案有关的期限,造成本案相应的法律后果。

若有问题请及时与本公司联系。

谢谢您的合作!



W0308-

### PATENT COOPERATION TREATY

To:

WO 2009/152766 PCT/CN2009/072310

From the INTERNATIONAL BUREAU

435 Guiping Road, Xuhui

Shanghai 200233

CHINE

FIRST NOTICE INFORMING THE APPLICANT OF THE COMMUNICATION OF THE INTERNATIONAL APPLICATION (TO DESIGNATED OFFICES WHICH DO NOT APPLY THE 30 MONTH TIME LIMIT UNDER ARTICLE 22(1))

(PCT Rule 47.1(c)) Date of mailing (day/month/year) 21 January 2010 (21.01.2010)

Applicant's or agent's file reference 082818PCWO

International application No. PCT/CN2009/072310

International filing date (day/month/year) 17 June 2009 (17.06.2009)

Priority date (day/month/year)

IMPORTANT NOTICE

SHANGHAI PATENT & TRADEMARK LAW OFFICE, LLC

17 June 2008 (17.06.2008)

Applicant

ITE (CHINA) LIMITED et al

- 1. ATTENTION: For any designated Office(s), for which the time limit under Article 22(1), as in force from 1 April 2002 (30 months from the priority date), does apply, please see Form PCT/IB/308(Second and Supplementary Notice) (to be issued promptly after the expiration of 28 months from the priority date).
- Notice is hereby given that the following designated Office(s), for which the time limit under Article 22(1), as in force from 1 April 2002, does not apply, has/have requested that the communication of the international application, as provided for in Article 20, be effected under Rule 93bis.1. The International Bureau has effected that communication on the date indicated below: 23 December 2009 (23.12.2009)

#### None

In accordance with Rule 47.1(c-bis)(i), those Offices will accept the present notice as conclusive evidence that the communication of the international application has duly taken place on the date of mailing indicated above and no copy of the international application is required to be furnished by the applicant to the designated Office(s).

The following designated Offices, for which the time limit under Article 22(1), as in force from I April 2002, does not apply, have not requested, as at the time of mailing of the present notice, that the communication of the international application be effected under Rule

LU, TZ, UG

In accordance with Rule 47.1(c-bis)(ii), those Offices accept the present notice as conclusive evidence that the Contracting State for which that Office acts as a designated Office does not require the furnishing, under Article 22, by the applicant of a copy of the international

4. TIME LIMITS for entry into the national phase

For the designated Office(s) listed above, and unless a demand for international preliminary examination has been filed before the expiration of 19 months from the priority date (see Article 39(1)), the applicable time limit for entering the national phase will, subject to what is said in the following paragraph, be 20 MONTHS from the priority date.

In practice, time limits other than the 20-month time limit will continue to apply, for various periods of time, in respect of certain of the designated Offices listed above. For regular updates on the applicable time limits (20 or 21 months, or other time limit), Office by Office, refer to the PCT Gazette, the PCT Newsletter and the PCT Applicant's Guide, Volume II, National Chapters, all available from WIPO's Internet site, at http://www.wipo.int/pct/en/index.html.

It is the applicant's sole responsibility to monitor all these time limits.

The International Bureau of WIPO 34, chemin des Colombettes 1211 Geneva 20, Switzerland

Authorized officer

Ellen Moyse

Facsimile No. +41 22 338 82 70

e-mail: pt02.pct@wipo.int